
Referat bestyrelsesmøde Faaborg Sejlklub d. 13.12.21  
Tilstede: Erik, Sune, Søren, Theresa, Marianne, Allan, Gudrun 

Fraværende: Carsten 

 

1. Nyt fra Formanden 

1.a Bæredygtighedspris  

Faaborg sejlklub vandt ved Dansk Sejlunions klub konference årets bæredygtigheds pris, med prisen følger 

20.000kr. som skal bruges i arbejdet med at udvikle bæredygtige elementer i dagligdagen. Hvis nogle går 

med gode ideer høre bestyrelsen gerne herom. 

1.b Forholde os til Sejlsportsliga 2022 

Tilbagemeldinger fra sidste års sejlsportsliga sejlere blev gennemgået, der er positiv stemning blandt sejlerne 

for at fortsætte på samme vilkår. Mulighederne for at udvikle FSK`s deltagelse i sejlsportsligaen undersøges 

og der følges op på marts møde. 

1.c Indkøb og placering af motions/redskabs-stativ ved Marianne 

Marianne, Dina og Theresa sætter sig sammen i et arbejdsudvalg og laver et udkast til placering samt type af 

redskaber/aktiviteter.  

1.d Vinterarrangementer:  

Intet nyt, vi har ikke fået svar fra Tryg fonden omkring første hjælps kursus  

1.e Idé om en mødekalender for aktiviteter i klubhuset 

Sune undersøger muligheden for et nyt kalender system på hjemmesiden hvor der nemmere kan oprettes 

gentagne begivenheder. 

1.f Jeg vil gerne have, at FSK undgår rykkere i fremtiden 

Alle fakturaer skal sendes direkte til kasserer@faaborg-sejlklub.dk 

1.g Spørgsmål om brofonden fra mødet omkring nyt brorelement. 

Brofondens indestående fremlægges hvert år i årsregnskabet på generalforsamlingen. Beløbet henstår på en 

separat konto som ikke bruges til daglig drift. 

1.h Forsvundne gaver i bureau til instruktører 

Der er indkøbt nye gaver som sejlerskole og ungdoms formænd udlevere til instruktører   

1.i Nyt alarm system og tilbud på dette 

Allan laver oplæg til næste gang 

1.j Deltagelse i Maritim Weekend d. 28.-29. maj i Faaborg Havn 

Klubben er positiv for en Maritim weekend, men vil ikke forpligtige sig til opgaver på nuværende tidspunkt 

1.k Årshjul i december: 

Årlig gennemgang af klubbens forsikringer Næstformand 

Årlig gennemgang af klubbens sikkerheds forskrifter Ungdoms formand/Sejlerskole 
ansvarlig 

Års hjul gennemgået og hvert udvalg følger op på deres punkter 

2. Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer  

Hjemmesiden opdateres snarest med indkomne rettelser. 

Der er almindelig forespørgsel på kommende sæson, samt venteliste fra sidste år   

3. Hus, bro og plads Allan orienterer 

Fejlen på hovedledning til broen er fundet. Der monteres nye stik samt el tavle på broen, stikantallet på hver 

stander på broen forøges fra 3 til 5 stik.   

4. Kapsejlads Søren orienterer  

Intet nyt fra kapsejlads  

5. Aktivitetsudvalg Theresa orienterer  

Der indkøbes nye kander, stegetermometer osv. som er slidt eller ødelagt hen over tidligere sæsoner 

6. Økonomi Gudrun orienterer 

Udarbejdelse af årsregnskab er påbegyndt 

7. Ungdom Marianne orienterer  

Klubben er blevet spurgt om vi vil afholde E-jolle DM 26-28/8 



 

8. 60+ - Carsten Lauridsen orienterer 

På januar mødet drøftes at indfører en fejring af medlemmer som har været medlem i 50 år 

9. Eventuelt  

Februar mødet flyttes til 7/2 pga. vinterferie 

April mødet flyttes til 4/4 pga. påskeferien. 

 

Næste møde: 10. jan. kl. 19.00 

 

 

 


